



## Grand Vin de S<sup>t</sup>-ESTÈPHE

L'appellation Saint-Estèphe est la plus septentrionale des six appellations communales médocaines. Uniquement produits sur la commune de Saint-Estèphe, les vins de l'appellation portent la marque du terroir. Parmi les vins du Médoc, les Saint-Estèphe sont sans doute les plus typés. Leur charpente robuste leur confère une puissance incontestable, mais n'exclut pas une certaine finesse, ainsi qu'une grande richesse aromatique.

*The appellation of Saint-Estèphe is the most northerly of the six village appellations of the Médoc. Produced only in the village of Saint-Estèphe, the wines of the appellation carry the mark of a territory. Out of all of the wines of the Médoc, those from Saint-Estèphe are the most uniformly characteristic. Their robust structure gives them an incontestable power, but there is still room for a certain finesse as well as a great richness of aroma.*

### *Nature des sols / Type of soil*

Croupe graveleuse composée de quartz et de galets roulés  
Gravelly hilltop composed of quartz and smooth pebbles

### *Encépagement / Varietals*

+/- 50% Cabernet Sauvignon , +/- 50% Merlot

### *Dégustation / Tasting notes*

Riche et complexe, il propose des arômes fruités très subtils. Belle fraîcheur en bouche avec un finale d'une grande longueur.

A déguster sur un gigot d'agneau et des viandes rouges.

*Rich and complex, this wine offers a delicate, fruity aroma. Exquisite freshness on the palate leaving a long-lasting, lingering impression.*

*Enjoy with a leg of lamb and red meats.*

*Existe également en / Also available in :*

